
Zápis z ustavující schůze školské rady, konané 16. 9. 2020 

 

 

Přítomní členové: Mgr. Andrea Krátká, Mgr. Jitka Martinová, RNDr. Lucie Brulíková, 

Ph.D., Mgr. Jaroslav Krumpolc, Mgr. Svatopluk Binder, Ph.D. 

Omluveni: Mgr. Miroslava Ferancová 

Hosté: Mgr. Vladimíra Švecová (ředitelka školy) 

 

 

Program:  

1) Představení všech členů školské rady, úvodní slovo ředitelky školy 

Mgr. Vladimíry Švecové 

2) Volba předsedy a místopředsedy ŠR 

3) Seznámení členů ŠR s Jednacím řádem ŠR 

4) Schválení výroční zprávy za školní rok 2019/2020 

5) Diskuse 

 

ad 1)  

První schůzku nové školské rady svolala ředitelka školy Mgr. Vladimíra Švecová. Školská 

rada bude pracovat ve složení Andrea Krátká, Jitka Martinová (za pedagogický sbor), Lucie 

Brulíková, Jaroslav Krumpolc (za zákonné zástupce), Miroslava Ferancová, Svatopluk Binder 

(za zřizovatele) 

 

Kontakty na členy Školské rady:  

Mgr. Andrea Krátká, kratka@zs-zeyerova.cz, 703 140 333 

Mgr. Jitka Martinová, martinova@zs-zeyerova.cz, 581 114 236 

RNDr. Lucie Brulíková, Ph.D., lucie.brulikova@upol.cz, 603 174 537 

Mgr. Jaroslav Krumpolc, jaroslav.krumpolc@bikecentrum.eu, 608 101 171 

Mgr. Svatopluk Binder, Ph.D. svatopluk.binder@email.cz 

Mgr. Miroslava FerancováMiroslava.Ferancova@vls.cz 

 

ad 2)  

Hlasy všech členů byla předsedkyní ŠR zvolena Mgr. Andrea Krátká (za pedagogické 

pracovníky), místopředsedkyní byla zvolena RNDr. Lucie Brulíková, Ph.D (za zákonné 

zástupce). 

 

ad 3)  

ŠR na svém prvním zasedání stanovila Jednací řád ŠR. 
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ad 4)  

Členové ŠR projednali výroční zprávu za školní rok 2019/2020 bez připomínek a 

jednomyslně schválili. 

 

ad 5)  

Důležitým bodem programu byla diskuse k současné epidemiologické situaci a s ní spojené 

problémy s výukou. Paní ředitelka popsala speciální studijní plán na letošní akademický rok.  

Dále byly shrnuty postupy pro případ zjištění covid-pozitivního studenta či pedagoga a 

nastíněny možnosti distanční výuky v případě zhoršené epidemiologické situace. Paní 

ředitelka zmínila, že je v řešení nákup notebooků pro pedagogické pracovníky. 

 

Dále členové ŠR diskutovali možnosti praxe studentů z vysokých škol. 

 

Paní ředitelka popsala současný stav probíhajících oprav nevyhovující elektroinstalace a 

zmínila potřebu zrekonstruovat koridor. 

 

Diskuse proběhla k tématu rozsvěcení vánočního stromu v prostoru před školou, technické 

zabezpečení, případně spojení akce s akcí školy Vánoční jarmark. 

 

Členové ŠR se dohodli, že následující schůzky se budou konat nejméně dvakrát ročně a dále 

dle aktuální potřeby (pokud bude např. potřeba měnit v důsledku legislativy školní řád). 

Členové ŠR budou o nadcházejícím termínu informování nejméně měsíc předem, bude-li to 

možné. Schůzky se budou konat vždy od 15:00. 

 

  

 

 

zapsala: Lucie Brulíková, 16. 9. 2020   předsedkyně: Mgr. Andrea Krátká 

 

 

 

 

Přílohy: 

1) Jednací řád ŠR 


